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Úvodní slovo 
Milé sestry, milí bratři, drazí přátelé a příznivci,
nedávno jsem se s jedním duchovním bavila o tom, jak jsem se k víře dostala sama, jak nebyl nikdo,
kdo by mě k ní přivedl, ačkoliv jsem se s věřícími lidmi setkávala poměrně často.

Vyrůstala jsem v jedné pražské čtvrti, kde se nacházel i kostel jednoho řeholního řádu. Často jsem 
si před něj chodila sedat. Jedna ze sester si všimla, že se tam často objevuji, a občas si ke mně
přisedla – nepovídaly jsme si o Bohu a víře, ale o všedních záležitostech. Na mezinárodní soutěži
pěveckých sborů jsem se zase setkala s moc milými členy křesťanského pěveckého sboru                
z Německa, který zpíval gospely a duchovní skladby. A na dovolené s rodiči v kempu pro změnu     
v jídelně osamoceně sedávala zhruba 17letá dívka, která si četla Bibli. Jednou jsem sebrala odvahu
a přišla se jí zeptat, proč je tam tak sama a čte si. Odpověděla:„Mně je takhle dobře.“. Po zbytek
dovolené jsme se po snídani scházely v jídelně, ona mi předčítala a já jsem naslouchala. Celou tu
dobu jsem ale byla nevěřící. 

Byla jsem nevěřící dokonce i ve chvíli, kdy jsem na domaslavské faře skládala skautský slib. A přesto jsem na závěr dodala volitelné
„…k tomu mi dopomáhej Bůh“. Ještě tu noc jsem o tom mluvila s jinou skautkou, která v dětské bezelstnosti zareagovala slovy:„To je
průšvih, že jsi nevěřící a stejně jsi to dodala. Co když si Tě teď Bůh najde a něco Ti udělá?“. Našel. A udělal.

Mým životem mě provázel ještě jeden důležitý věřící člověk – člověk židovského vyznání.  Naučil mě zpívat Adon Olam a s oblibou mi
vyprávěl pesachovou hagadu – příběh o vyvedení Židů z Egypta. Představovala jsem si Hospodina – v kterého jsem tehdy samozřejmě
nevěřila – jak pevnou rukou vede svůj lid z otroctví navzdory všemu reptání a opakované neposlušnosti a říkala:„Páni, ti se mají, že
mají Boha. Takového bych taky chtěla.“

Uvěřila jsem zdánlivě „sama od sebe“, v dospělosti. Zároveň ale není pravda, že by mě k víře nikdo nepřivedl. Všichni ti lidé, s nimiž
jsem setkala, mi celé ty roky naopak cestu k Bohu pečlivě – ať už vědomě nebo nevědomě – dláždili do doby, než nastal čas, aby       
ke mě Bůh promluvil a já Jej plně přijala. Kéž bych je mohla všechny znovu najít a poděkovat jim.

Nemusíme ostatním předčítat z Písma. Nemusíme je násilně evangelizovat. Nemusíme s nimi zpívat Adon Olam, i když by to bylo
skvělé, protože touto písní by měl Hospodina chválit celý svět.

Možná se o tom, že jsme někoho nasměrovali k víře, nikdy nedozvíme. Dotyčný nám může navždy zmizet z očí, najít svůj domov          
v jiném než našem sboru – možná i v úplně jiné církvi. Někdy máme tendence zapomínat, že evangelizace a misie není soutěž o to,
kolik lidí přivedeme právě do toho našeho sboru, jakkoli by bylo jistě krásné, kdyby naše sbory byly opět plné. Že v rámci
evangelizace, misie a duchovní služby se nemusíme slepě hnát za tím, abychom měli co nejvíce titulů, funkcí, co nejvíce věcí pod
kontrolou, co nejvíce prokazatelně připsaných oveček na svém pastoračním účtu.

Někdy stačí, když budeme křesťané. Svým jednáním ukazovat ostatním, jak dobrý a prospěšný – jakkoli mnohdy náročný – je život ve
víře. Když budeme ostatní provázet na jejich cestách bez ohledu na vyznání. A on si je pak Bůh možná najde a něco jim udělá. I nám.
To „něco“ je Jeho neochvějná věrnost, láska, a neskonalá milost.

Amaya Sardá, laická kazatelka
Foto v záhlaví: Michaela Kajlíková



Létu vstříc

Milé sestry, milí bratři, vážení přátelé a příznivci,
rok se přehoupl do druhé poloviny, blíží se léto a mnozí z nás jistě netrpělivě
vyhlíží čas prázdnin, dovolených a výletů. Přejeme vám, aby vaše léto bylo
požehané, krásné, ale také bezpečné. Pokud budete cestovat po vlastech
českých, určitě nezapomeňte navštívit i jiné sbory, než je ten váš domovský.
Třeba se z takové návštěvy zrodí nové propojení, nová přátelství a nová
tradice návštěv vzájemných.

Ať vám Pán žehná a provází vás na všech vašich cestách.

Newsletter vydává čtvrtletně Plzeňská diecéze CČSH
Podněty můžete zasílat na admin@ccshplzen.cz

Web diecéze: www.ccshplzen.cz
Web CČSH: www.ccsh.cz

Osobní blog biskupa Lukáše: mysterion.info

Přihlaste se k odběru newsletteru a nenechte si ujít žádné důležité zprávy 
z Plzeňské diecéze CČSH.

Žádosti o zařazení do seznamu odběratelů newsletteru můžete zasílat 
na admin@ccshplzen.cz.

Těšíme se na vaše příspěvky a na to, že s vámi budeme v kontaktu!

https://www.ccshplzen.cz/
https://www.ccsh.cz/
https://mysterion.info/


Události (nejen) v našich farnostech
V Plzni proběhla konference „Církev a
společnost“
Ve dnech 6. - 7. června přivítalo Collegium Agape Plzeň konferenci "Církev
a společnost". S přednáškami vystoupili církevní historik Martin Jindra
(téma CČS(H) v odporu proti nacistickému režimu a v době komunismu),
sociolog náboženství Zdeněk R. Nešpor (námětem byla CČSH a/pro
společnost: historie, současnost, budoucnost), farářka a terapeutka Eva
Matulová (zkušenosti z Prolínání víry a pastorace) a zástupci spolku
Někdo Ti uvěří - nemocniční kaplan a terapeut Marek Drábek spolu               
s Martinou Vintrovou, soudkyní diecézního soudu Plzeň (s tématem
Církev a moc).
Na přednášky navazovaly diskusní bloky naplněné zajímavými postřehy
od přítomných duchovních i laiků. Živá a inspirativní diskuze nejen nad
výše uvedenými tématy se odehrávala i o přestávkách a společných
posezeních. Vítaným a vzácným hostem byl patriarcha CČSH Tomáš
Butta. Konferenci moderovala Veronika Matějková, organizaci zajišťovala
spolu s týmem Plzeňské diecéze CČSH Lenka Kalčíková. Konferenci
zakončil modlitbou a požehnáním biskup Lukáš Bujna.
Někteří účastníci využili možnost přespání v nově zrekonstruovaných
prostorách koleje, v moderním bydlení, připraveném na září pro
vysokoškolské studenty. Děkujeme všem účastníkům, přednášejícím za
podnětné příspěvky a celému realizačnímu týmu za přípravu a zajištění
bezproblémového průběhu a příjemné atmosféry.
Lenka Kalčíková

Dětský den v Husově domě začal hned po bohoslužbě.       
Až nečekaně přišlo dost dětí. Počasí nám přálo, 8 úkolů pro
Asterixe všechny děti zvládly a proto získaly i diplom,
sladkou odměnu a drobné dárky. Až po soutěži se dostaly
děti k pohoštění.
Karel Filip

Dětský den v Husově domě

Noc kostelů v Klatovech
Minulý pátek proběhla ve sborech naší diecéze Noc kostelů.
Sbor CČSH Klatovy přichystal bohatý program, jehož součástí
byl například varhanní koncert barokní hudby, přednáška
plzeňského biskupa Lukáše Bujny o Sicílii nebo modlitba Taizé.
Klatovský sbor navštívilo při příležitosti Noci kostelů přes osm
desítek lidí.

Mírový koncert a beseda v píseckém sboru
V sobotu 10. května proběhl v píseckém husitském kostele Mírový
koncert v rámci Slavností svobody. Vystoupily sbory Deggendorfer
Kantorei a Sonitus Písek. Po koncertě následovalo pohoštění a beseda s
biskupem Lukášem Bujnou. Moderovala a do němčiny překládala
klatovská farářka Helena Smolová. Velký dík patří všem z písecké
náboženské obce, kteří se podíleli na organizaci a přípravě celé akce.

Přednáška o Gustavu A. Procházkovi
Českobudějovický sbor na Palackého náměstí hostil v pátek 16.
května farářku Miroslavu Zítovou. Ta zde povyprávěla o svém
pradědečkovi a druhém patriarchovi naší církve Gustavu        
A. Procházkovi. Netradiční přednášky, která se nesla v lidském a
emotivním duchu, se zúčastnili i hosté z ekumeny. Děkujeme
sestře farářce a těšíme se na další podobné akce. 

https://www.facebook.com/AgapePlzen?__cft__[0]=AZXpDHZTyZqOl1VTTAmIh3jG0znsZSvWN3KtRXGfEvpMCRkkK1an7GH7xG5FXUGW6Akl8NpQpeF8sLuDSDdntNr8-vKltZHSdKeeGClq78cw16eZnSjvJBPq-o05QC-mZ7R8ccj8OwntJGO2TH9VJLHU4jQeupzYqCBljuQwK-PGzDxX3Mfcpw7OB2xvLuIjfAAXg4CNyVncfnNMfbm2JO2J&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=61574757454912&__cft__[0]=AZWkLOJsFqFx0jDzPGe1_r0wEEhtc3FgNQKZIunSt-Owk3ZQeYRhA27gP44dB_KmJ89oJgQNiN9ar2rKo1O1vDuW5t1CqEM7D10O8VwB2uWjGCoOMIaVFYs0XJPAVr2FwAgiungM5iejknDKETgjGVLJDxVMk_E1cNCw1xDGEzfST043WsnHjG2Fx0k8JLq6lf_k1iTHgewWhm3pf_OnArNH&__tn__=-]K-R


Online katecheze s biskupem Lukášem
V dubnu se uskutečnila první online katecheze, vedená plzeňským biskupem Lukášem Bujnou. V rámci online setkávání, které je
otevřené všem, se dvakrát do měsíce věnujeme uvedení do základů víry, svátostí a liturgie. Online katecheze se bude konat až do
července, po srpnové přestávce se opět setkáme v září. Zájem o setkávání utěšeně roste a ke katechezi se připojují jak jednotlivci, tak
i celé farnosti. 

Online katecheze s biskupem Lukášem se koná každou první a třetí středu v měsíci vždy od 17 hodin, pro připojení stačí do prohlížeče zadat
adresu https://bit.ly/katecheze-online.

Slavnostní otevření Collegia Agape
22. dubna se otevřelo Collegium Agape Plzeň, které bude sloužit jako ubytovací zařízení pro vysokoškolské studenty. Slavnost začala
v kostele Krista dobrého Pastýře, který s domem Agape sousedí. Biskup Lukáš Bujna přivítal hosty, kteří se poté zaposlouchali do
skladeb od Bacha a Mendelssohna-Bartholdyho v podání varhanice Michaely Káčerkové.
Před vchodem do Collegia Agape zazněla žehnací modlitba a následovalo slavnostní přestřižení pásky, čehož se spolu s biskupem
Lukášem zhostil patriarcha CČSH Tomáš Butta a Ing. Petr Justa, jednatel společnosti Gema Art, která v domě prováděla náročné
stavební práce.
Po společném přípitku slavnost pokračovala pohoštěním v restauraci v přízemí Collegia Agape. Mezi přítomnými nechyběl emeritní
plzeňský biskup CČSH Michael Moc, plzeňský biskup římskokatolické církve Tomáš Holub a další ekumeničtí hosté.

PŘIVÍTÁNÍ A POŽEHNÁNÍ:

Vážení hosté, dovolte, abych vás nejen přivítal v našem chrámu Krista dobrého Pastýře, ale především abych poděkoval všem, kdo se
zasloužili o stavbu domu, který s tímto chrámem sousedí. Nazvali jsme jej Collegium Agape. Slovem Agape se v novozákonní řečtině
označuje láska, a to láska sestupující, sklánějící se k potřebám druhého člověka. Dům Agape jsme vybudovali, aby sloužil potřebám
vysokoškolských studentů. Zde naleznou příjemné ubytování a potřebné zázemí pro studium i odpočinek.
Tímto způsobem dáváme najevo, že v církvi cítíme závazek vůči společnosti, jejíž jsme součástí, a proto chceme nabízet studentské
ubytování mladým lidem, v nichž je budoucnost naší země.
Záměr vybudovat kolej byl poprvé představen v roce 2015, v roce 2017 schválen naším diecézním shromážděním a po přípravných
pracích se na podzim 2020 začalo se samotnou stavbou, která pokračovala až do ledna letošního roku, kdy byl dům úspěšně
zkolaudován. Při této příležitosti děkuji všem, kdo se na stavbě podíleli a nechali na ní kus života a poctivé práce.
Stojí psáno v žalmu 133, v poutní písni krále Davida: "Jaké dobro, jaké blaho tam, kde bratři bydlí svorně! Jak výborný olej na hlavě,
jak rosa, která kane na siónské hory, tak udílí Hospodin své požehnání a život navěky."
Hospodine, ty jsi zdrojem veškerého požehnání, a proto nyní prosíme: Požehnej tomuto domu a všem, kteří v něm budou bydlet, žít,
pracovat i studovat. Ve své nekonečné lásce dej, aby zde nalezli nejenom dobrou postel a dobré jídlo, ale také dobré místo pro své
osobní zrání a pro lepší budoucnost. Prosíme o to ve jménu tvého vzkříšeného Syna Ježíše Krista, našeho Pána. Amen.

foto: Jan Vávra

https://www.canva.com/design/DAGqG4dI_WI/_N0ppEhSVBpCiZ_q1HVwaQ/edit


Pozvánka na letní setkání rodin v Nových hutích u Vimperka
Již potřinácté se setkají na letním turistickém pobytu na
Šumavě rodiny s dětmi z plzeňské diecéze CČSH. Děti od
2. do 21. let najdou základní tábor již podruhé v malebné
části šumavských plání na chatě zvané Bokova. Tentokrát
naše kroky odtud povedou na mýtickou horu Boubín          
a také z německé strany na horu Luzný. Dvě desítky dětí
a několik dospělých průvodců se již těší na hry a večerní
sdílení u táboráku s bubny a kytarou s motivem
indiánských legend. Hospodářskou část již tradičně
zajišťují rodiče z plzeňské náboženské obce a duchovní
doprovázení br. farář Tomáš Procházka. 

Mitakuye Oyasin a suchou stezku!

Diecézní setkání rodin s dětmi
Nové hutě u Vimperka
6.-12.července 2025

Usnesení synody Plzeňské diecéze CČSH 17. 6. 2025

Synoda Plzeňské diecéze CČSH se konala ve dnech 16. - 17. 6. 2025 v klášteře Anglických panen ve Štěkni. Úvodní bohoslužbu vedl       
a kázal br. biskup Lukáš Bujna. Br. patriarcha Tomáš Butta přednesl referát o M. Janu Husovi v díle teologů A. Molnára, Z. Trtíka         
a C. V. Pospíšila. Zazněly zprávy z diecéze a církve, na které se navázalo diskusí. Po večerních chválách následovalo neformální
sdílení. Druhého dne synody začal program ranními chválami a ses. farářka Miroslava Zítová přednesla referát o životě a díle svého
pradědečka G. A. Procházky, druhého patriarchy CČS(H). Po další diskusi byla synoda uzavřena požehnáním na cestu.



Co se u nás dělo od března do června? Beru diář do ruky, abych nezapomněla podstatné. Samozřejmě se pravidelně scházíme          
k nedělním bohoslužbám i duchovní péči o děti. Je to pro nás pro všechny posila na naší společné cestě.
Každou první středu v měsíci se scházíme k ekumenické modlitbě za město, naši zemi i svět. Sdílíme své starosti s křesťany                    
z různých církví, stejně jako při modlitbách se zpěvy z Taizé každou poslední středu v měsíci. Jsme Pánu Bohu vděčni, že se takto
můžeme setkávat a nést břemena jedni druhých. Byli jsme i svědky zázraku, když došlo nedávno k velmi vážné nehodě dítěte               
v jedné lesní školce nedaleko a my jsme se to dověděli a hned jsme se za to dítě modlili. Jaká radost naplnila naše srdce, když dítě
přežilo a zotavuje se z nehody bez větších následků!
První pátek v měsíci březnu jsme se tradičně sešli ke Světovému dni modliteb. Ekumenická skupina žen, která připravovala naše
setkání se letos opravdu vyšvihla. Místnost setkání byla nazdobena květinami, ovocem, pohoštění bylo dost a přišlo mnoho lidí -
dospělí i děti. Celý program byl zajímavě koncipován. Vyslechli jsme příběhy žen z Cookových ostrovů, jejich písně a modlili jsme se
nejen za ně.
Promítání z ostrovů vše doplnilo a velmi zajímavé bylo rovněž vyprávění jedné paní, která Cookovy ostrovy navštívila před několika
týdny s rodinou. Od pátku do neděle 21.-23.3. jsme strávili s dětmi, které chodí na duchovní péči v Praze. Bylo nás sedmnáct.               
V pátek odpoledne jsme do Prahy dorazili, ubytovali se u kapucínů na Loretě a prošli se po Pražském hradě a na vyhlídky jen                
v nejbližším okolí. V sobotu jsme měli domluvenou prohlídku Strahovského kláštera s novicem Jakubem, který je naším přítelem                
a pochází z Mariánských Lázní. To vám byl zážitek! Vzal nás do míst, která nejsou pro návštěvníky normálně přístupná a celou
prohlídku dětem přizpůsobil. Dokonce nám zahrál na varhany a děti se mohly zeptat skutečně na všechno. Radovaly se, že jsou VIP
hosty. Odpoledne jsme šli na přestavení Kráska a zvíře do Národního divadla. I to byl zážitek. Večer jsme zahráli noční hru v okolí
Lorety a na Novém světě. Děti se tak seznámily se zajímavými místy a legendami o nich. Dobrodružství to bylo i pro nás
organizátory. V neděli jsme vyrazili na bohoslužbu na Zderaz, kde byl pro děti připraven program a měli jsem možnost být při křtu.
Dostali jsem svačinu a vyrazili do Národního muzea, kteří mnozí z nás po rekonstrukci ještě neviděli. Děti byly rozděleny do skupin
a měly svobodu se podívat na vše, co je zajímalo. Výlet jsme si moc užili a jsem vděčná všem pomocníkům, kteří mi pomáhají
zajistit program pro děti, věnují jim svůj čas i síly! Děkuji Pánu Bohu, že jsem se všichni vrátili zdraví a spokojení.
Velikonoce jsme prožili tradičně při společných shromážděních, tak jak jsme zvyklí. Biblická večeře na Zelený čtvrtek, čtení pašijí na
Velký Pátek a slavný Hod Boží Velikonoční, kdy přijala křest sestra Irena Kirilová.
Následující víkend jsme strávili s mládeží na jednodenním festivalu United v Českých Budějovicích. Pro nás to ovšem znamenalo
udělat si tři dny čas, abychom se tam dostali a stihli program. Děkujeme NO na Palackého náměstí v Č. Budějovicích za zázemí,
možnost přespání i jídlo. Měli jsme u vás bezpečné útočiště a díky za milé přijetí. Také děkujeme, že jsme se v neděli mohli
zúčastnit místních bohoslužeb a dokonce zazpívat písničku.
Každou druhou a třetí středu v měsíci se scházíme v různém počtu k meditačním tancům. Jsem vděčná, že je nás víc, které tato
forma uctívání oslovuje a stmeluje trochu jinak.

Je mi ctí, že vás zajímá čím žijeme, jak se snažíme na vinici Páně. Děkujeme Pánu Bohu, že nás chrání, vede, dodává síly, abychom
zvládali úkoly, které se před námi objevují a přinášeli naději a povzbuzení lidem v našem okolí.

Zizana Kalenská, farářka v Mariánských Lázních

Novinky z NO Mariánské Lázně očima farářky Zuzany Kalenské



Slavnostní bohoslužba k uctění památky Mistra Jana Husa
Srdečně Vás zveme na bohoslužbu v Betlémské kapli v Praze, která se koná u příležitosti 610. výročí mučednické smrti Mistra Jana
Husa dne 6. 7. 2025 od 15 hodin.

Bohoslužbu povede patriarcha Církve československé husitské spolu s farářkou Terezou Šmejdovou Koselovou a brněnským
biskupem Jurajem Dovalou. Kázání pronese pražský biskup David Tonzar.
Během liturgie vystoupí Pěvecký sbor varhaníků a zpěváků Církve československé husitské pod vedením Zdeňka Kovalčíka. Úvodní
chorál zahraje dechový kvintet „Žestě Pražského hradu“. Na varhany doprovodí Lukáš Rýdlo.

Bohoslužba bude vysílána v přímém televizním a rozhlasovém přenosu (ČT2, ČRo 3 – Vltava).
(Prosíme účastníky bohoslužby, aby zaujali svá místa do 14,45 hodin.)
Husovské slavnosti 2025 jsou konány za laskavé podpory Ministerstva kultury ČR.

Zdroj: CČSH

Jiná oznámení a zprávy

Vděčnost za křehký pokoj – k 80. výročí konce druhé světové války

Zpráva o činnosti biskupa – duben až červen 2025

Biskup navštívil náboženské obce v Českých Budějovicích - Čtyřech Dvorech, Karlových Varech, Milevsku, Mirovicích, Písku, Plzni,
Prachaticích a Sokolově. Dále sloužil bohoslužby v Betlémské kapli ve Volduchách a v domově pro seniory v Sokolově. Kázal při
ekumenické bohoslužbě v evangelickém Západním sboru v Plzni a při pouti na Sázavě, zúčastnil se zádušní mše za papeže Františka       
v plzeňské katedrále sv. Bartoloměje. Sloužil svátost biřmování v Českých Budějovicích a pohřební obřad v Chebu. Pravidelně slouží
večerní chvály v plzeňském kostele Krista dobrého Pastýře. Zúčastnil se jednání církevního zastupitelstva a biskupských a ústředních
rad, včetně výjezdních zasedání v Bratislavě a v Janských Lázních. Přednesl příspěvek na konferenci k otázce žehnání stejnopohlavních
párů v Brně. Zúčastnil se konference Církev a společnost v Plzni. Při slavnostním otevření požehnal diecézní dům Collegium Agape          
v Plzni. Vede jednání liturgického sněmovního výboru a účastní se práce legislativně-právního výboru. Zúčastnil se vikariátní
konference v Plzni a synody ve Štěkni. Vede on-line katechezi s výkladem Desatera Božích přikázání. Vykonal pastorační návštěvy v
Kraslicích, Horním Slavkově a Chebu. 

Církev československá husitská vydala toto prohlášení v souvislosti s 80. výročím ukončení druhé světové války, konfliktu takřka
apokalyptických rozměrů. Věčná paměť všem, kteří v ní přišli o život, byli zmrzačeni či ztratili své blízké. S úctou vzpomínáme na
odvahu a obětavost lidí, podílejících se na porážce fašismu a nacismu. Jako církev cítíme hluboký závazek stát na straně slabších             
a potřebných i v dnešní době, neboť svět je stále formován mocenskými ambicemi a střety.

Prohlášení v plném znění najdete na webu CČSH.

Změny v ustanoveních v rámci Plzeňské diecéze CČSH

V NO Tábor byla rozpuštěna rada starších, zmocněncem byl ustanoven br. Vladimír Václav Karbusický
V NO Křemže byla ustanovena zmocněnkyní ses. Amaya Sardá
V NO Trhové Sviny byl farářem ustanoven br. Vojtech Pekárik, zmocněnkyní byla ustanovena ses. Štěpánka Hamza
V NO Prachatice byl farářem ustanoven br. biskup Lukáš Bujna

V platnost vstoupily následující změny v ustanoveních:

Vikář Tomáš Procházka nemocničním kaplanem
Západočeský vikář a plzeňský farář Tomáš Procházka nově působí jako nemocniční kaplan ve Fakultní nemocnici Plzeň. „Smyslem
činnosti nemocničního kaplana je být důvěryhodným i důvěrným partnerem pacientů, zdravotnických pracovníků, případně i
návštěvníků při řešení osobních, existenciálních, spirituálních, etických a morálních otázek a potřeb,“ uvádí FN Plzeň na svých
internetových stránkách. Seznam nemocničních kaplanů včetně kontaktů naleznete na webu FN Plzeň.

https://www.ccsh.cz/aktualne/19-nase-cirkev/2207-bohosluzba-v-betlemske-kapli-6-7-2025.html
https://www.ccsh.cz/aktualne/19-nase-cirkev/2140-vdecnost-za-krehky-pokoj-k-80-vyroci-konce-druhe-svetove-valky.html
https://www.fnplzen.cz/sluzby/pomoc-pacientum-a-rodinam/nemocnicni-kaplani


Co nás čeká – pozvánky na blížící se akce



Co nás čeká – pozvánky na blížící se akce



Události v Plzeňské diecézi 
červen 2025 – prosinec 2025

6. – 12. 7. setkání rodin s dětmi v Bokově chatě, Nové Hutě u Vimperka 

12. – 19. 7. setkání rodin s dětmi v Železné Rudě 

28. 7. – 3. 8. příměstský tábor v Mariánských Lázních 

24. – 27. 8. letní duchovní obnovy na Lomci 

15. 9. vikariátní konference Západočeského a Jihočeského vikariátu 

(místa budou upřesněna) 

20. 9. diecézní rada v Plzni (Husova 1) 

25. 10. diecézní shromáždění v Plzni 

24. 11. vikariátní konference Západočeského a Jihočeského vikariátu 

(místa budou upřesněna) 

29. 11. diecézní rada v Plzni (Husova 1) 

4. - 6. 12. adventní duchovní obnovy ve Štěkni 

19. 12. vánoční setkání zaměstnanců v Plzni


